
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 13. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 244
Hvad var årsagen til, at Gentofte Brandvæsen ikke fra begyndelsen af be-
kæmpelsen af branden i Gentofte Sportshal valgte at trække på Beredskabs-
styrelsen Hedehusene eller Beredskabsstyrelsen Sjælland, hvor sidstnævnte
har en stående styrke, som ikke ville betyde en nedgradering af nabobered-
skaberne eller på anden måde udtømme de omkringliggende naboberedska-
ber?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nikolaj Villumsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nikolaj.Villumsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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